【大學程式能力檢定(CPE)】-成績證明申請

舊等 級	新等級	英文	答對題 數	能力說明(中文)	能力說明(英文)
A+	專家級	Expert	6 題或以 上	熟悉各種進階演算法、資料結構,並 具有優異的程式編寫能力。	Having expertise in advanced algorithms and data structures, and with excellent programming ability.
A	專業級	Professional	4~5 題	熟悉各種基礎的演算法、資料結構, 並具有良好的程式編寫能力。	Proficient with fundamental algorithms and data structures, and possessing good programming ability.
A-	進階級	Advanced	3 題	熟悉程式設計的邏輯概念,能以程式 克服一般常見的問題。	Familiar with programming logic, being able to solve ordinary problems by programs.
В	中級	Intermediate	2 題	具備基礎的程式編寫能力,能以程式處理簡單問題。	Equipped with the basic programming ability for solving simple problems.
С	初級	Beginner	1 題	具有簡單的程式編寫能力,但尚不足 以應付不同種類的問題。	Having the elementary programming ability, but not enough for solving different kinds of problems.
F	零級	Zero	0 題	無法理解題意,或無程式編寫能力。	Unable to understand the problem statement, or without programming ability.